
 

1 

 

 
Z A P I S N I K 

SA 27.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 
 
Dvadeset sedma  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u četvrtak 10. 
listopada 2024. s početkom u 18,00 sati u prostorijama HOO-a, Odranska 1, Zagreb. 
 
Prisutni članovi UO:  Stjepan Peršin, predsjednik; Srećko Margetić, zamjenik predsjednika; Antun Karas, 
dopredsjednik; Miro Papec, član; Zoran Mioč, član; Dragutin Marović, član, Ivan Penić, član. 
 
Odsutni članovi UO: Robert Žiković (dopredsjednik) i Nenad Jagodić (član) – oboje opravdano 
Ostali prisutni: Mladen Čop, predsjednik Suda časti; Renata Suchy, glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, 
tajnica HMS-a 
 
Gosp. Peršin, predsjednik HMS-a zahvalio je  svima na dolasku. Predloženi dnevni red je jednoglasno 
usvojen i glasi: 
 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika sa zadnjih sjednica UO (23.sj.od 25.04.;24.sj.online 14.05. i 25 sj.15.06.) 

2. Proslava 100. godišnjice HMS-a 

3. Razno 

 
Konstatirano je da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovaljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 23.; 24.; 25. sjednice  
Gosp. Papec je predložio, obzirom na situaciju i kratkoću vremena da se usvoje zapisnici sa 23. sjednice 
održane 25. travnja, 24. sjednice koja je bila online  i za predloženu odluku su glasovala 3 člana i 6 
članova protiv predložene odluke,  dok se o zapisniku s 25. sjednice raspravlja kada će biti više vremena.  
Takav prijedlog je dan na usvajanje. U raspravi su sudjelovali gosp. Karas, gosp. Marović 
 
Odluka 238/2024  (broj odluke se nastavlja na 24. sjednicu) 
Upravni odbor je  donio odluku s time da je gosp. Mioč tražio da se njegov glas izuzme, o usvajanju 
zapisnika s 23. sjednice te odluke sa 24. sjednice gdje su 3 člana glasovala i 6 članova protiv. O 
zapisniku sa 25. sjednice raspravljat će se kada će biti više raspoloživog vremena odnosno iza 
svečanosti 100 godišnjice. 

 
Ad.2. Proslava 100. godišnjice HMS-a 
Gosp. Peršin je vezano uz pripreme za proslavu 100te godišnjice dao izvješće, naveo da je takva proslava 
velika stvar za nas i za sve koji će doći iza nas. Poduzeće sve da se ostane na hrpi. Za utorak 15.10. je 
sazvana izvanredna Skupština i o svemu ćemo obavijestiti članove Skupštine. 
Naveo je da je pokrovitelj proslave Vlada RH, a što se tiče donacija i sponzorstava usmjereni smo bili na 
neke tvrtke.  
Gđa Ana Čop je pročitala primljene donacije do sada, a koje se nalaze na izvodima (13.000 eura 
trenutno). 
Gosp. Peršin je obavijestio o stanju zamolbe za sponzorstvom s Janafom, potpisanom  ugovoru s HAK-
om, te poslanim dokumentima za donaciju županijama i gradovima. HOO će sudjelovati preko dijela 
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stavke iz plana sa 2024. za materijalne troškove. Svečanost će se održati u Hotelu Esplanade, Smaragdna 
dvorana gdje bi trošak po sobi bio oko 100 eura. Predviđeno je sudjelovanje 140 ljudi.  Cilj nam je 
sakupiti 30.000 eura za pokrivanje troškova svečanosti, voditelji i sastav bi bili iz Križevaca. Treba još 
vidjeti za trošak gostiju iz FIM i FIM Europe koji će odsjesti u hotelu. Obavještava da od Hrvatske 
turističke zajednice (HTZ) nema novčanih sredstava, ali su uvijek spremni pomoći organizatorima na više 
načina.  
Nadalje gosp. Peršin obavještava da za sada ima 19 prijedloga za nagrade. Gđa Čop je pročitala 
prijedloge.  
Gosp. Marović dodaje da bi kriterij za prijedloge trebao biti sam klub + još dvije pravne ili fizičke osobe.  
Gosp. Peršin nadalje obavještava da će biti pozvani svi klubovi, posebne nagrade za one klubove koji su u 
članstvu 20 i više godina. Gosp. Mioč smatra da je to sve skupa više od 170 ljudi, gosp. Penić nije pristaša 
prevelikih brojeva. 
Gosp. Peršin izlaže da će biti tiskana i brošura, a gosp. Margetić predlaže da u njoj može biti naveden veći 
broj ljudi. Gosp. Papec predlaže da u brošuri budu nabrojeni ljudi posthumno bez dodjeljivanja nagrada, 
gosp. Mioč podsjeća na Poslovnik o radu UO čl. 6. 
Nakon rasprave doneseno su jednoglasno slijedeće odluke  
 
Odluka 239/2024   
Prihvaća se Dodatak o dodjeli nagrada i priznanja povodom 100 godišnjice HMS  Pravilnika o dodjeli 
nagrada i priznanja, temeljem čega se prihvaćaju se svi prijedlozi klubova za nagrade. 
  
Odluka 240/2024   
Prihvaća se prijedlog za komisiju za izbor nagrada u sastavu Stjepan Peršin,  Dragutin Marović i Renata 
Suchy.  
 
Ad.3.  Razno 
Gosp. Papec postavlja pitanje obzirom da je uskoro izvanredna sjednica Skupštine što s klubovima koji su 
kasnije uplatili članarinu ili dugovanje iz prošle godine.  U daljnjoj raspravi oko održavanja izvanredne 
Skupštine 15.10. i redovne planske i izborne skupštine za novo mandatno razdoblje  u subotu 
14.12.2024. sudjelovali su svi prisutni  te je donesena jednoglasno sljedeća odluka:  
Odluka 241/2024   
Predsjednik će povući iz predloženog dnevnog reda za izvanrednu Skupštinu točku 6. Prijedlog 
predsjednik za razrješenje članova UO i točku 7. Prijedlog predsjednika za imenovanje članova UO 
Gosp. Karas postavlja pitanje oko međunarodnih odnosa vezano uz slučaj organizacije Dinaric Rallyja 
organizatora SK Untamed, predsjednik Perica Matijević i djelomično održavanje istoga u BiH. Nakon 
kraće rasprave u kojoj su sudjelovali svi nazočni donesena je jednoglasno odluka: 
Odluka 242/2024   
Inicirati zajednički sastanak predsjednika MS BiH, predsjednika SK Untamed oko spornih pitanja uz 
moderaciju članova UO HMS-a. 
 
 
Završeno u 19.10 sati. 
 
 
 
Zapisnik sastavila:                  Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl.ing.    


